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7 منهای فوتبال

تـــا روزی کـــه نشســـت هیـــأت اجرایـــی 
کمیتـــه بین المللـــی المپیـــک برگـــزار 
شـــود، نمی تـــوان بـــه قطعیـــت گفـــت که 
ایـــن نهـــاد بین المللـــی چـــه تصمیمـــی 
ــزی  ــا چیـ ــرد امـ ــران می گیـ ــاره ایـ را دربـ
کـــه می تـــوان قطعـــی دربـــاره اش حـــرف 
زد، ایـــن اســـت کـــه موضـــوع بـــه ســـادگی 
کـــه مســـئولان کمیتـــه ملـــی المپیـــک 

ایـــران می گوینـــد، نیســـت.
 

نشست مهم برای موضوع 
بی اهمیت

ــران  ــی المپیـــک ایـ ــه ملـ رئیـــس کمیتـ
بعـــد از حـــدود دو هفتـــه از دیـــدار 
بـــا تومـــاس بـــاخ، رئیـــس کمیتـــه 
بین المللـــی المپیـــک، نشســـتی برگـــزار 
کـــرد و مـــواردی را بـــه زبـــان آورد کـــه 
دربـــاره تک تک شـــان می تـــوان حـــرف 

زد. 
در حالی کـــه IOC دربـــاره نشســـت 

ــران  ــی المپیـــک ایـ ــه ملـ رئیـــس کمیتـ
و تومـــاس بـــاخ، بیانیـــه صـــادر کـــرد 
یـــن نهـــاد  و رســـانه نزدیـــک بـــه ا
بین المللـــی از واژه احضـــار مســـئولان 
ایرانـــی اســـتفاده کـــرد، خســـروی وفا 
می گویـــد کـــه موضـــوع جـــدی اســـت.

 رئیـــس کمیتـــه ملـــی المپیـــک ایـــران در 
ــادی  ــران را عـ ــرایط ورزش ایـ حالـــی شـ
جلـــوه می دهـــد کـــه از ســـوی IOC بـــه 
مســـئولان ایرانـــی گفتـــه شـــده، گـــزارش 

کتبـــی بدهنـــد. 
گزارشـــی کـــه بـــاز هـــم مســـئولان 
ایرانـــی می گوینـــد خیلـــی موضـــوع 
مهمـــی نیســـت امـــا جالـــب اســـت کـــه 
بـــرای همیـــن موضـــوع بی اهمیـــت، 
مســـئولان کمیتـــه از حمیـــد ســـجادی، 
وزیـــر ورزش؛ مصطفـــی هاشـــمی طبا و 
برخـــی رؤســـای فدراســـیون ها دعـــوت 
کردنـــد تـــا در نوشـــتن گزارشـــی کـــه 
قـــرار اســـت بـــه IOC ارســـال شـــود، 
راهنمایـــی بگیرنـــد؛ نشســـتی کـــه بایـــد 
پیـــش از حضـــور خســـروی وفا در جمـــع 

خبرنـــگاران برگـــزار می شـــد.

 رفـــع نگرانـــی چندیـــن ســـاله بـــا 
چنـــد جملـــه؟

رئیـــس کمیتـــه ملـــی المپیـــک در 
ـــا خبرنـــگاران، روی یکـــی از  نشســـت ب
موضوعـــات اصلـــی ورزش ایـــران در 
ــوزه بین الملـــل دســـت گذاشـــت و  حـ

دربـــاره اش حـــرف زد. 
او دربـــاره عـــدم رویارویـــی ورزشـــکاران 
ایـــران بـــا نماینـــدگان رژیـــم اشـــغالگر 
قـــدس حـــرف زد و ســـؤالاتی کـــه رئیـــس 
IOC در ایـــن رابطـــه پرســـیده اســـت. 

رئیـــس کمیتـــه ملـــی المپیـــک ایـــران 
گفـــت کـــه موضـــوع محدودیت هـــا را 
بـــرای بـــاخ توضیـــح داده و ایـــن موضـــوع 
حـــل شـــده اســـت! صحبـــت عجیبـــی 
کـــه بـــه نظـــر می رســـد بیشـــتر بـــرای 
ــد.  ــته باشـ ــات داشـ ــران تبعـ ورزش ایـ
اگـــر عـــدم رویارویـــی ورزشـــکاران ایـــران 
ـــه  ـــرای کمیت ـــدگان اســـرائیل ب ـــا نماین ب
بین المللـــی المپیـــک مهـــم نبـــوده، 
ــال ورزش  ــال های سـ ــور سـ پـــس چطـ
ایـــران تهدیـــد بـــه تعلیـــق شـــده اســـت. 
مگـــر می شـــود چنیـــن موضـــوع 

مهمـــی بـــا چنـــد جملـــه رفـــع شـــود؟ 
یـــا از مشـــاوران رئیـــس، کســـی  آ
بـــه ایـــن موضـــوع فکـــر نکـــرد کـــه 
ترجمـــه حرف هـــای رئیـــس کمیتـــه 
 IOC ملـــی المپیـــک و ارســـالش بـــه
می توانـــد بـــرای ورزش کشـــور خطراتـــی 

را بـــه همـــراه داشـــته باشـــد؟
 چنـــد ســـالی اســـت کـــه نهادهـــای 
یـــن  لمللـــی به شـــدت روی ا بین ا
موضـــوع حســـاس شـــده اند و بارهـــا و 
بارهـــا دربـــاره ایـــن مســـأله از مســـئولان 
ورزش ایـــران توضیـــح خواســـته اند. 
آنچـــه خســـروی وفا بـــه مســـئولان 
IOC گفتـــه، بـــا آنچـــه مســـئولان ســـابق 
کمیتـــه گفته انـــد متفـــاوت اســـت و 
ایـــن تناقـــض می توانـــد دردسرســـاز 

باشـــد.
لمللـــی  بین ا کمیتـــه  ن  لا مســـئو  
المپیـــک شـــناخت کافـــی از آنچـــه در 
ورزش ایـــران می گـــذرد، دارنـــد و خیلـــی 
نمی تـــوان بـــا طـــرح موضوعاتـــی ماننـــد 
قوانیـــن پارلمـــان، یـــا مســـائل اعتقـــادی 
ــه  ــه نتیجـ ــه بـ و مذهبـــی در ایـــن رابطـ

ـــن روزهـــا  رســـید؛ بخصـــوص اینکـــه ای
ورزشـــکارانی کـــه از ایـــران رفته انـــد، 
ارتبـــاط نزدیکـــی بـــا IOC دارنـــد و مـــوارد 

را منتقـــل می کننـــد.
یـــن هـــم  نکتـــه ای کـــه پیـــش از ا
نوشـــته شـــده و تکـــرارش ضـــروری 
بـــه نظـــر می رســـد، ایـــن اســـت کـــه در 
ــأت اجرایـــی  نشســـت پیـــش روی هیـ
کمیتـــه بین المللـــی المپیـــک قـــرار 
ـــران  ـــر اســـاس گزارشـــی کـــه ای اســـت ب
می فرســـتد، دربـــاره ورزش کشـــور 

تصمیم گیـــری شـــود. 
قطعـــاً IOC دربـــاره موضوعاتـــی ماننـــد 
اســـرائیل، ورزش زنـــان، حکـــم اعـــدام 
ــئولان  ــای مسـ ــه گفته هـ ــاً بـ و ... صرفـ
ایرانـــی اکتفـــا نمی کنـــد و اطلاعـــات 
ـــد.  ـــع دیگـــر را هـــم بررســـی می کن مناب
پـــس بـــه نظـــر می رســـد بـــه جـــای 
عادی ســـازی، در ایـــن یـــک مـــاه و 
چنـــد روز باقیمانـــده تـــا نشســـت مـــاه 
مـــارس، بایـــد بابـــت آنچـــه قـــرار اســـت 
 در ایـــن نشســـت رقـــم بخـــورد، نگـــران 

بود.

دیدار عجیب وزیر 
ورزش ایران و روسیه

ز  ا ی  ر بسـیا کـه  یطی  شـرا ر  د
کشـورها به دنبـال تحریـم ورزش 
روسـیه هسـتند و ایـن موضـوع 
لمپیـک  ا لمللـی  در کمیتـه بین ا
بسـیار داغ شـده، حمیـد سـجادی، 
میزبـان اولـگ ماتیسـتین، وزیـر 
ورزش روسـیه شـد. وزیـر ورزش و 
جوانـان ایـران بـا اشـاره بـه برگـزاری 
مسابقات »آینده« در کشور روسیه 
گفـت: »کمتـر از یـک مـاه دیگـر در 
ایـران میزبـان مسـابقات نـوروزگاه 
هسـتیم کـه اکثـر کشـورهایی کـه 
آداب و رسـوم نـوروز را دارنـد در 
رنـد و  یـن مسـابقات حضـور دا ا
خوشـحالیم کشـور روسـیه نیـز قـرار 
اسـت در رویـداد نـوروزگاه شـرکت 
کنـد.« سـجادی ادامـه داد: »در 
جلسـه هیـأت دولـت زمینه هـای 
همکاری ایران و روسـیه را در حوزه 
ورزش خدمـت رئیس جمهـوری 
ئـه کردیـم کـه ایشـان بسـیار  ارا
اسـتقبال کردنـد.« او همچنیـن 
گفـت: »یکـی از پیشـنهادهای مـا 
بـه کشـور روسـیه در خصـوص 
مشـارکت در سـاخت و سـازهای 
ورزشـی اسـت. مـا پروژه هـای 
ورزشـی نیمه تمـام زیـادی در کشـور 
داریـم و بـرای تکمیـل ایـن پروژه هـا 
می تـوان از ظرفیـت شـرکت های 
روس اسـتفاده کـرد. یکـی دیگـر 
از پیشـنهادات مـا در خصـوص 
استفاده روسیه از تولیدات ورزشی 

ایـران اسـت.«

شکایت یک 
 مجموعه ورزشی 
از دونده تیم ملی

یـک  لبـات  مطا خـت  پردا عـدم 
مجموعـه ورزشـی در شـهر بروجـن 
از سـوی فدراسـیون باعـث شـده 
تـا ایـن مجموعـه اقـدام بـه شـکایت 
از دونـده تیـم ملـی کنـد. امیـد 
امیریـان دونـده ۸۰۰ و ۱۵۰۰ متـر 
یـران، سـال گذشـته زیـر نظـر  ا
فدراسـیون دوومیدانـی در بروجـن 
اردوی تمرینـی برگـزار کـرد تـا بـرای 
حضـور در بازی هـای آسـیایی آمـاده 
شـود امـا بنـا بـر ادعـای امیریـان 
لبـات مجموعـه  فدراسـیون مطا
ورزشـی را پرداخـت نکـرده و ایـن 
مجموعـه هـم از دونـده تیـم ملـی 
شـکایت کرده اسـت. او در این باره 
گفت: »قول دادند هزینه مجموعه 
ورزشـی شـهر بروجـن را بدهنـد امـا 
ایـن کار را نکردنـد. مجموعـه هـم 
همـه هزینه هـا را بـه حسـاب مـن 
زده و شـکایت کـرده اسـت. دو بـار 
اسـت کـه بـرای مـن ابلاغیـه می آیـد 
و هـر چنـد بـه فدراسـیون هم اطلاع 
داده ام امـا می گوینـد توجـه نکـن!«

کاروان 800 نفره 
ایران در باز   ی های 

آسیایی
لمپیــک  ا دبیــرکل کمیتــه ملــی 
می گویــد پیش بینــی مــا این اســت 
کــه بیــن ۷۰۰ تــا ۸۰۰ نفــر در کاروان 
بازی های آســیایی هانگژو خواهیم 
داشــت. مناف هاشــمی در این باره 
گفــت: »اجــازه دهیــد جزئیــات در 
جلســه دوشنبه و ستاد نهایی شود 
و بعــد اعــلام کنیم. ولــی پیش بینی 
ما این است که بین ۷۰۰ تا ۸۰۰ نفر 
در کاروان خواهیم داشــت. کاروان 
بزرگــی اســت و ایــن طبیعی اســت. 
بــا توجــه بــه اینکــه جایــگاه ششــم 
را داریــم، شــرایط ســختی نســبت 
بــه رقبــا داریــم. مــا بــرای رقابــت در 
ســطح آســیایی و جهانــی حداقــل 
بیــن ۱۰۰۰ تــا ۱۵۰۰ میلیــارد تومان با 
ایــن گرانی هایــی کــه اتفــاق افتاده، 
بایــد داشــته باشــیم کــه امیدواریم 
مجلــس این ترمیــم را انجام بدهد. 
مــا در طــول ۱۲ ســال گذشــته از 
جایگاه چهارم به پنجم و بعد ششم 
رســیده ایم و الان هم با این نمودار 
بایــد تبدیــل بــه هفتــم یــا هشــتم 
شــویم و اگــر در حوزه فنــی و مالی و 
امکانــات خــوب تلاش نکنیــم، این 

اتفــاق خیلــی دور نیســت.«

 zخبر

 zگزارش

مصاحبه پر ابهام رئیس کمیته ملی المپیک

عادی سازی یک نگرانی جدی
 مسئولان کمیته 

بین المللی المپیک 
شناخت کافی از 

آنچه در ورزش ایران 
می گذرد، دارند و 
خیلی نمی توان با 
طرح موضوعاتی 

مانند قوانین پارلمان، 
یا مسائل اعتقادی و 

مذهبی در این رابطه 
به نتیجه رسید؛ 

بخصوص اینکه این 
روزها ورزشکارانی 

که از ایران رفته اند، 
ارتباط نزدیکی با 

IOC دارند و موارد را 
منتقل می کنند

در مجمع روز گذشــته انتخابات فدراســیون شمشــیربازی، فضل الله باقرزاده 
که پس از ســه دوره ریاســت در شمشــیربازی، اجازه حضور در انتخابات را پیدا 
نکرده بود، با کســب عنوان نایب رئیســی همچنان در این فدراســیون ماندگار 
شد! او با کسب 46 رأی از 50 رأی مأخوذه، برای چهار سال آینده نایب رئیس 
این فدراســیون شــد. شــیرین رضایــی نایب رئیس بانــوان، عزیــزی و نیک طبع 

کارشــناس خبره و فولادی نیز ســمت خزانه داری را برعهده گرفتند.

ســفر روســای فدراســیون ها بــه یــزد بــا حاشــیه ای همــراه بــود کــه یکــی از 
دغدغه اصلی روســا در ماه های گذشــته بوده اســت. در این نشســت یکی 
از روســای فدراســیون ها خطــاب بــه حمیــد ســجادی وزیــر ورزش و جوانان 
گفــت، محمد پولادگر معاون او پاســخگوی روســای فدراســیون ها نیســت 
و همیــن امــر مشــکلاتی را ایجاد کرده اســت. ایــن انتقاد به مــذاق پولادگر 

خــوش نیامــد و در نهایــت درگیــری لفظی پیــش آمد.

 محمد پولادگرفضل الله باقرزاده

انتقاد رئیس فدراسیون به پاسخگو نبودن معاونرئیسی که نایب رئیس شد

رئیـــس فدراســـیون دوومیدانـــی می گویـــد ملی پـــوش پرتـــاب دیســـک ایـــران قصـــد 
دارد بعـــد از بازی هـــای آســـیایی ۲0۲۲ خداحافظـــی کنـــد.

هاشـــم صیامـــی در ایـــن بـــاره گفـــت: »احســـان یـــک قهرمـــان ملـــی اســـت و 
ــه  ــکاری اســـت کـ ــان را دارد و ورزشـ ــز جهـ ــره المپیـــک و برنـ ــیا، نقـ ــلای آسـ 10 طـ
آخریـــن مســـابقه اش را در پیـــش دارد و می خواهـــد پـــس از ایـــن بازی هـــا 

خداحافظـــی کنـــد.«

 احسان حدادی

خداحافظی پس از هانگژو؟

انتخابـات فدراسـیون شمشـیربازی در 
حالـی روز گذشـته انجـام شـد کـه علیرضـا 
پورسـلمان به عنـوان تنهـا نامـزد حاضـر، 
تمامـی آرا را از آن خـود کـرد و بـرای چهـار 
سـال آینـده رئیـس ایـن فدراسـیون شـد.

محمـد پولادگـر معـاون وزیـر به عنـوان 
نماینـده وزارت ورزش و منـاف هاشـمی 
به عنـوان نماینـده کمیتـه ملـی المپیک در 

ایـن مجمـع حضـور داشـتند.
پورسـلمان کـه تنهـا نامـزد ثبت نـام کـرده 
و تأییـد صلاحیـت شـده در ایـن انتخابـات 
بـود، در پایـان توانسـت تمـام ۵۰ رأی 
ممکـن را از آن خـود کنـد. البتـه از میان ۵۱ 

عضـو مجمـع، یـک نفـر در مجمـع دیـروز 
غایـب بـود.

  پایان دوران طولانی باقرزاده
پورسـلمان در شـرایطی رئیـس جدیـد 
شمشـیربازی لقب گرفت که در سـه دوره 
گذشـته، فضل اللـه باقـرزاده ریاسـت ایـن 
فدراسـیون را برعهـده داشـت. باقـرزاده 
به دلیل ممنوعیت ریاست برای چهارمین 
دوره متوالـی، اجـازه حضـور در انتخابات را 
هـم پیـدا نکـرد. دوره ریاسـت فضل اللـه 
باقـرزاده اردیبهشـت سـال  جـاری بـه پایان 
رسـید و تـا شـهریور خـودش به عنـوان 
سرپرست حضور داشت اما سپس وزارت 

ورزش پورسـلمان را به عنـوان سرپرسـت 
منصـوب کـرد. نکتـه جالـب اینجـا بـود 
کـه وزارت ورزش بـا توجـه بـه حضـور تنهـا 
یـک نامـزد در ایـن انتخابـات، اجـازه داد 
پورسـلمان تـا روز انتخابـات سرپرسـت 
بماند و مانند برخی دیگر از فدراسیون ها، 
برای برگزاری انتخابات سرپرست دیگری 

انتخـاب نکـرد.
علـی پاکدامـن، محمـد رهبـری و محمـد 
فتوحـی به عنـوان ورزشـکاران مـرد و کیانـا 
باقـرزاده، نجمـه سـازنچیان و فائـزه رفیعی 
به عنـوان نماینـده ورزشـکاران زن در ایـن 

مجمـع رأی دادنـد.

 انتظار سه مدال از شمشیربازی
منـاف هاشـمی دبیـرکل کمیتـه ملـی 
المپیـک در پایـان ایـن انتخابـات بـه 
انتظـارات بـالا از ایـن رشـته در بازی هـای 
آسـیایی اشـاره کـرد و گفـت: »بـا توجـه بـه 
توقعـی کـه از ایـن رشـته پرمـدال اسـت، 
همـه گونـه حمایتـی را خواهیـم داشـت. 
پورسـلمان در جلسـات فدراسـیون های 
کاندیـدای اعـزام بـه بازی هـای آسـیایی 
چنـد قـول دادنـد و گفتنـد کـه مـا توقـع 
سـه مـدال در انفـرادی و تیمـی از ایـن 
رشـته داریم که مقدمه ای برای المپیک 

فرانسـه اسـت.«

پورسلمان رئیس فدراسیون شمشیربازی شد

 وعده زمین در آزادی
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 zگزارش


